
 

 

ZAPISNIK 
 

3. izredne seje Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila dne 26.10. 2015 

ob 19,00 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje   

 

 

Prisotni člani sveta KS: 
Franc Živec, Milivoj Gorup, Jožef Čermelj, Dominik Ličen, Anton Peršič, Silva 

Pelicon, Anja Košuta 

Ostali prisotni: 
Oton Mozetič, Andrej Jakopič 

 

 

Sejo je vodil predsednik sveta KS Franc Živec. 

 

 

 

Dnevni red: 

 

1. Predstavitav dopolnjenega načrta za fekalno kanalizacijsko omrežje v KS 

Osek-Vitovlje 

  

2. Razno-pobude in vprašanja 

 

      

  AD 1. 

 

Po uvodni predstavitvi sodelujočih gostov, je predsednik prebral zapisnik prvega 

sestanka na to temo, kjer smo se dogovorili naslednje:  
 

»Prepis iz zapisnika z dne 08.10.2014« 
 

Pri razlagi načrtov izvedbe za zaselka Vitovlje in Užiče je povedal, da nista zaselka 

zajeta v projekt, ker da nista sestavni del aglomeracij, ki jih določi država, se pravi, da 

po tej razlagi nista vključena v prečiščevanje fekalnih voda. G. Oton Mozetič je dejal, 

da bo vse to možno vključiti v izvedbo seveda, ča bo dovolj denarja za vse. 

Svet KS se s to razlago ni stinjal in je zahteval, da se čim prej pripravi načrt izvedbe 

tudi za ta dva zaselka in se ponovno predstavi članom sveta. 

 

 Zato je sprejel naslednji sklep: 
 

Svet krajevne skupnosti Osek-Vitovlje zahteva, da se čim prej pripravi projekt 

izvedbe kanalizacije za zaselka Vitovlje in Užiče in se ga predstavi članom sveta. 
 



 

 

Nato je predsednik predal besedo g. Andreju Jakopiču, ki je uvodoma oporekal 

zapisniku češ, da se nismo tako pogovarjali na prvem sestanku. Po razpravi smo bili 

člani Sveta KS soglasni, de je zapisnik prav napisan, saj smo našo pripombo potrdili z 

sklepom. 

Nato je g. Jakopič razložil predlog načrta za zaselek Čikavec in ga utemeljil, zakaj ne 

bo potekal po privatnih parcelah kot smo predlagali na prvem sestanku, ker se 

praviloma izvaja kanalizacijsko omrežje po javnih poteh. 

Nato smo prešli na razpravo o kanalizaciji za zaselek Vitovlje, ker je projektant ni zajel 

v projekt, ker je izven aglomeracij, ki jih je določila država. G. Mozetič je nato 

predlagal, da se za ta zaselek naredi ločen projekt kanalizacije, da ne bi prišlo do 

kasnejših težav pri evropskih razpisih.  

 

Svet KS Osek-Vitovlje je nato sprejel  

 

SKLEP: 
 

projektantu se naroči, da pripravi ločen idejni projekt za zaselek Vitovlje, ki naj 

vsebuje vse potrebne izračune za ločeno ali skupno prečiščevanje odpadnih voda 

in ga čim prej predstavi svetu KS 
  

 

AD 3. 

 

Pri tej točki člani sveta  niso imeli predlogov in vprašanj. 
 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30 uri. 

 

 

Zapisala: Anja Košuta 

 

 

                                                                                        Predsednik sveta KS  

                                                                                     Franc Živec 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 


